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Consiliul Local al Municipiului  
Curtea de Arges  

 
 

 
 

 
Sunt prezenti domnii  consilieri: Boncea Gheorghe, Caruntu Luca Marian, Deaconu Marius,  

Dumitrache Stefan, Iordachescu Gheorghe, Jubleanu Marian Gabriel, Mitrofan Cristian,  Nastea Gheorghe 
Mihaita, Nedelcu Nicolae, Panturescu Constantin, Popa Gheorghe, Popescu Silviu. (12) 

Sunt absenti domnii consilieri: Alecsei Gheorghe, Marin Maria Magdalena, Sabie Vasile, Serban Ion, 
Stanca Constantin, Suhan Victor. (6) 

Deoarece presedintele de sedinta este absent, domnul primar prezinta proiectul de hotarare supus 
dezbaterii: “PROIECT DE HOTARARE pentru rectificarea Bugetului local pe anul 2016 si a Bugetului 
institutiilor finantate integral sau partial din venituri proprii”. Se da citire acestuia. 

Se precizeaza ca in mare parte aceasta rectificare se face pentru spital, pentru ca va intra in 
contract de finantare cu Casa de Sanatate. Au aparatuta de laborator mai veche de cinci ani, nu vor primi 
punctaj si nu vor primi niciun ban de la Directia de Sanatate Publica, pentru nicio analiza facuta. De 
asemenea, spitalul intra in acreditare in luna aprilie si trebuie facute imbunatatiri, fiecare sectie trebuie sa 
aiba un numar de paturi cu instalatii de oxigen. Tot acum se aloca sume pentru plata utilitatilor la Gradinita 
“O Lume Minunata”. 

Domnul consilier Dumitrache Stefan intreaba daca exista posibilitatea alocarii sumei de 2 mii lei 
pentru Sectie de boli interne, mai precis pentru cele doua saloane de diabet deoarece nu mai au lenjerii de 
pat. 

Domnul primar afirma ca le-a dat tot ceea ce au cerut. Nu poate sa dea ceva ce dansii nu au cerut. 
Arata ca de o saptamana este in discutii cu cei de la  spital, s-au cerut referate de la toti sefii de sectii cu tot 
ceea ce le trebuie.  

Domnul consilier Panturescu Constantin arata ca sunt probleme cu laboratorul de analize. Mai intai 
a trebuit acreditat laboratorul pentru ca altfel nu primeau bani. Dupa ce s-a acreditat Renar, s-a constatat ca 
aparatura este mai veche de cinci ani si din aceasta cauza nu primesc punctaj. 

Domnul primar este de parere ca trebuie sa-si rezolve alte probleme, cum ar fi cea cu mancarea, cu 
medicamentele. Considera ca s-a facut  tot ceea ce s-a  putut ca spitalul sa fie dotat si cladirile reabilitate. 
Principala noastra problema este sa asiguram conditii ca actul medical sa se desfasoare in conditii normale.  
Le-am solicitat inainte de aprobarea bugetului sa vina cu lista cu tot ceea ce au nevoie si le-am dat tot ce au 
cerut. 

Nu mai sunt intrebari. Proiectul de hotarare este supus la vot. Este votat in unanimitate – 12 voturi 
pentru.  

Se declara sedinta inchisa. 
 

   Pentru presedinte de sedinta                                              Secretar Municipiu 
               PANTURESCU CONSTANTIN                                                    CHIRCA RADU 
 
    POPESCU SILVIU 
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PROCES VERBAL 
Incheiat in sedinta  de indata a Consiliului Local     

 din data de 8 Martie 2016  
 


